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Datum : 16 maart 2006 

Aan : Statencommissie Ruimte en Groen 

Van : Onno Raymakers (projectleider herijking) Tel.: 2612 

Onderwerp : Bespreking DB de Venen 15 maart 2006 Herijking plan deVenen 

In aanvulling op de toegezonden stukken ten behoeve van de vergadering van 27 maar a.s., hierbij een 
beknopte terugkoppeling van de behandeling in het Dagelijks Bestuur (DB) van de Stichting 
Ontwikkeling de Venen, woensdag 15 maart 2006. 
 
Het DB vindt het van belang dat er voldoende ruimte is voor de (veelal nieuwe) colleges, raden en 
besturen om zich uit te spreken over de voorstellen. Het voorgestelde tijdschema is te krap. De 
consultatieperiode wordt verlengd tot half mei.  
Daarnaast acht het DB het niet noodzakelijk dat het herijkt plan na een ruimere consultatie in deze 
vorm door de gemeenteraden en algemene besturen van de waterschappen wordt vastgesteld. Dit zou  
wel voortvloeien uit het convenant 1998, maar moet ook bezien worden in relatie tot de komende 
gebiedsovereenkomsten in het kader van de ILG. Het DB stelt het herijkte plan vast na consultatie van 
de achterbannen en na advisering door het AB de Venen (alle partners) en biedt dit aan ter vaststelling 
aan GS/PS. 
Het programmateam zal een nieuwe planning opstellen, waarbij wordt aangesloten bij de 
implementatie van de ILG/AVP. Geplande behandeling in de vergadering van uw commissie (26 juni) 
zal als gevolg van deze langere consultatieperiode moeten worden verschoven (bijvoorbeeld naar 4 
september).  
 
Ten aanzien van de uitwerking van het Ontwikkelingsprogramma Groene Hart en de visie voor de 
westelijke veenweiden, constateert het DB dat hierbij de nuancering past dat functie volgt peil geen 
dogma is, maar gebiedsgericht en met maatwerk wordt toegepast. De voorstellen in de herijking zijn in 
lijn met deze nuancering. Daarbij spreekt het DB wel de zorg uit dat er nog geen helderheid is over de 
financiering van de waterhuishouding. Honorering van de FES claim kan daar voor een belangrijk deel 
invulling aan geven. Het is wel van belang dat hiervoor voldoende steun komt.  
Het DB hecht in dat verband en ten behoeve van het draagvlak aan de uitkomsten van het gevoerde 
overleg van de provincies met LTO hierover en wil de gemeenschappelijke verklaring meesturen naar 
de achterban. 
 
Op enkele onderdelen heeft het DB nog tekstuele opmerkingen gemaakt die zullen worden verwerkt. 
 


